
 

 

Antwoorden op vragen CDA over de Jaarrekening en 

conceptbegroting De Connectie (19.35) 
 
 
Datum vraag: 17-06-2019 
Indiener: Tanco Frijlink  
Nummer: S19/121 

Datum antwoord: 18-06-2019 
 
  

Vraag 1 : In de stukken van de Connectie wordt regelmatig gesproken over harmonisatie 

van de werkwijzes en systemen. 

Is het nieuwe financiële systeem van de gemeente Rheden hetzelfde als waar de 

Connectie meewerkt? Zo nee, waarom is voor een ander systeem gekozen? 

Antwoord:  De gemeente Rheden werkt vanaf 1 juni jl. met het nieuwe financiële systeem. De 

andere gemeenten en de Connectie zelf volgen op 1 januari 2020.  

Vraag 2 : Hoe reëel is het dat de bijdragen vanuit de gemeente omlaag gaan (afgaande 

op de prognose) gezien de huidige situatie bij de Connectie? 

Antwoord: In de bijdragen van de gemeenten wordt rekening gehouden met de realisatie van de 

taakstellingen op de overige bedrijfsonderdelen. 

Op deze bedrijfsonderdelen zijn door het Bestuur van De Connectie nog aanvullende besparingen 

doorgevoerd. De totale besparingen worden 

als realistisch beschouwd, ze zijn ook minder, of juist niet afhankelijk van de huidige technische 

infrastructuur, zoals ICT en daarmee haalbaar. 

Vanaf 2021 zien we dan ook de bijdragen van de gemeenten omlaag gaan. 

Vraag 3: De voorgestelde besparingen (als bijvoorbeeld minder vaste telefoons, minder 

netwerk printers) ogen als een druppel op een gloeiende plaat.  

Hoe beoordeelt het college de voorgestelde besparingen? 

Antwoord: Het betreft interne maatregelen binnen de organisatie van de Connectie. Het college 

waardeert het, dat de Connectie zelf ook naar besparingsmogelijkheden heeft gezocht om 

een deel van de extra investeringen binnen de eigen begroting op te lossen.   

 

Vraag 4: De Connectie is op zoek naar een nieuwe vestigingsruimte.  

Heeft het college zicht op wat dat betekent voor de huur en vestigingskosten? En wat 

het effect hiervan is op de exploitatie?  

Antwoord: Het is nu te vroeg om aan te geven wat het effect is van een nieuwe vestigingsruimte. 

Het onderzoek naar de toekomstige benodigde huisvesting zal uit moeten wijzen wat dit betekent 

voor de meerjarenbegroting. We wachten het onderzoek dan ook af en zullen u uiteraard daarover 

informeren.  

  


